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1. Årlig drøftelse 
• TKL berettede om dårlig stemning blandt instruktorerne på baggrund af problemer 

med ansættelseskontrakterne i foråret. Han brugte selv meget tid på at følge op på 
sagen, som var meget langvarig. Der hænger stadig timer i systemet, der ikke er kom-
met kontrakter ud på. MS og LSP er klar over situationen, som desværre bunder i res-
sourcemangel hos SDU HR, og alle involverede på IMADA deler den store frustration 
over ikke at kunne gøre noget ved sagen. 
MS informerede om den nye lov, som træder i kraft 1. juli, og som bl.a. betyder at en 
ny ansat skal modtage sit ansættelsesbrev senest 7 dage efter tiltrædelsen. Dette ska-
ber forventning om, at HR kommer til at stramme op på processen. 

• TKL berettede videre, at han var blevet kontaktet af en instruktor, som havde følt sig 
meget alene i sit arbejde og manglede kontakt til kursets forelæser. Der blev talt om 
de nye retningslinjer for samarbejdet mellem forelæser og instruktor, som undervis-
ningsudvalget har lavet. MS vil tage punktet op på institutforum og minde IMADAs 
undervisere om, hvordan de skal agere overfor deres instruktorer. 

• Der er forsvundet to computerskærme fra Balkonen. Disse er blevet erstattet igen. 
Samtidig er lokalet blevet nyindrettet med møbler fra SDUs genbrugslager. Det har 
skabt et imødekommende miljø, hvor alle føler sig velkomne. Indretning af Spa’en er 
en længere proces. Saunaen er ligeledes blevet opgraderet med nye møbler fra gen-
brugslageret. 

• MS orienterede om IMADAs fysiske miljø, hvor der til efteråret kommer nogle nye 
muligheder. Lige nu afventer vi en tidsplan fra Teknisk Service omkring IMADAs nye 
forskertorv. Når den kommer, skal det besluttes hvilke bøger der skal rykkes videre til 
SDUB. 

• MS orienterede videre om kontorsituationen, som også kommer til at ændre sig. 
IMADA får tildelt lokaler i pavillonen, når Institut for Psykologi flytter. Det er ønsket at 
give kontorpladser til forskerne i hovedbygningen og flytte IMADAs administration 
over i pavillonen. Umiddelbart mente de studerende, at det ville være en ulempe at 
flytte Inge Huus, MS og LSP for langt væk fra miljøet. Der skal tages en beslutning om 
lokalefordeling i august. 
Endelig bliver det nuværende seminarrum og kontoret ved siden af byttet til det tidli-
gere U49 (overfor Methods Lab), hvor IMADAs nye seminarrum med flere pladser 
kommer til at være. 
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2. Gennemgang og opdatering af APV-handleplan 
Der blev kigget på statusopdateringen for APV’en fra marts 2023. 

• Arbejdsbelastning – ledelsesgruppen vil gå i gang med at arbejde på et årshjul 
medio august, når der har været mulighed for at se et år tilbage. 

• Arbejdsbelastning – arbejdet med uklare ansvarsområder er afsluttet og websi-
den er opdateret. 

• Arbejdsbelastning – der skal fortsat arbejdes på fordeling af projekter blandt vej-
ledere på IMADA. 

• Støj – det er ikke længere relevant at tale om støj i kaffestuen, da denne bygges 
om til et nyt forskertorv. 

• Støj – i studieområdet opleves det ikke længere som et helt så stort problem ift. 
støj. Der bliver taget mere hensyn. 

• Fysisk velvære og sikkerhed – der vil blive afholdt et førstehjælpskursus for 
IMADAs medarbejdere den 16. august. 

• Fysisk velvære og sikkerhed – MS har ændret nogle rutiner ift. udsendelse af ny-
hedsbrev samt format af institutforum. Det er ønsket at gøre dette mere dialog-
baseret. IMADAs ledelsesgruppe skal være skarpere på, hvad der skal viderefor-
midles via sektionslederne. 

• Fysisk velvære og sikkerhed – der bliver igangsat en undersøgelse om ensomhed 
blandt ph.d.-studerende kort efter sommerferien. Derudover vil der blive afholdt 
yderligere dialogmøder om emnet i efteråret. 

• Ansatte studerendes arbejdsforhold – der udsendes mere information til instruk-
torer og studentermedhjælpere, hvilket der sættes stor pris på. 

• Ansatte studerendes arbejdsforhold – der bliver talt om IMADAs arbejdsmiljø-
gruppe på intromøder for instruktorer. Næste gang bliver der afholdt 2 møder, så 
alle instruktorer har mulighed for at deltage. Kurset bliver obligatorisk og instruk-
torerne bliver betalt for at deltage. 
 

 
3. Gensidig orientering og eventuelt 

• Der vil fremover blive afsat 1,5 timer til møderne, men mødefrekvensen på 1 
møde pr. semester bibeholdes. 

• RJ vil fortsætte i udvalget selvom han ikke længere skal repræsentere fagrådet. 
TKL vil holde en pause, da han skal læse et semester i udlandet, der skal findes en 
erstatning for ham. 
Det vil blive diskuteret på instituttet, om der skal indtræde en ph.d.-studerende i 
udvalget. 


